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Vooral zijn toelichting en vurig
betoog voor een nieuw in te stellen
subsidieregeling voor transformatie
van gebouwen en gronden bleef mij
bij. Een relevante vraag vanuit de
zaal kwam van de wethouder van
Rijssen-Holten, René de Koff. Hij
vroeg wat er nog over is van de
PPLG. Gert Harm benadrukte
daarop dat de provincie verder wil
met de gebiedsgerichte aanpak, wat
zich onder meer uit in diverse
koploperprojecten.

VNG OVERIJSSEL PLATFORM RUIMTELIJK DOMEIN

De gebouwen en omgeving ademen
de sfeer en ambiance van weleer.
Dat doet deze wethouder met
erfgoedontwikkeling in portefeuille
goed! Buiten rondom de gebouwen
is er een opslag van diverse
historische bouwmaterialen, zoals
dakpannen en oude vloertegels.
Ook oude gebinten met de
kenmerkende penverbinding
ontbreken niet. Op de zolder veel
oude paneeldelen en schuifdeuren,
al dan niet voorzien van glas in
loodramen. Wat mij ook is
bijgebleven is de kenmerkende
lucht van hout en houtbewerking.
Kortom, een enerverende omgeving
voor een vergadering van het
Platform ruimtelijk domein.

De setting van het overleg was
informeel, wat de onderlinge
communicatie ten goede kwam.
Gedeputeerde Gert Harm ten
Bolscher mocht na wat
mededelingen van huishoudelijke
aard aftrappen met het thema VAB-
beleid.

Gelukkig heb ik deze ochtend mijn
agenda er goed op nageslagen en
beland ik op 13 februari om 10.00
uur op het goede adres: het
onderkomen van het
praktijkcentrum van Stichting RIBO
in Hengelo. Alleen de aankomst bij
het praktijkcentrum op het
eeuwenoude erf met karakteristieke
Twickelboerderij aan de flanken van
de A35 was al geweldig. Ik was op
tijd en een parkeerwachter loodste
mij naar een vrije parkeerplek. Wat
een entree!

Ook de ontvangst binnen was
gemoedelijk, met bij de koffie of
thee ditmaal geen koekje maar een
plak klassieke krentenwegge. Dat
deed mij denken aan een uitspraak
van de bekende Twentse cabaretier
Herman Finkers in zijn kerstverhaal.
‘Er is maar 1 weg en dat is de
krentenweg’.

Overijssel is uniek met drie
dekkende
verstedelijkingsstrategieën
(Zwolle, Twente en
Stedendriehoek Apeldoorn,
Deventer, Zutphen).
Samengevat: zie Twente als
initieerregio.
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Een agendapunt wat meer tijd
vergde was de stand van zaken van
de ontwerp Nota Ruimte die na de
zomer gereed moet zijn. Met klem
werd vanuit de zaal, met wethouder
Gerard Gerrits als pleitbezorger van
het NOVEX-gedachtengoed, een
oproep aan het Rijk gedaan om de
gemeenten aangehaakt te houden.
Twente wil meer bouwen en dat
betekent ook dat gemeenten
nadrukkelijker bij proces Nota
Ruimte moeten worden betrokken.
Mooi dat Gerard Gerrits in zijn
gemeente Hengelo nogmaals
benadrukt dat Overijssel uniek is
met drie dekkende
verstedelijkingsstrategieën (Zwolle,
Twente en Stedendriehoek
Apeldoorn, Deventer, Zutphen).
Samengevat: zie Twente als
initieerregio.

Na afloop van de officiële
vergadering werden wij rondgeleid
in het educatieve en zolderopslag
van het RIBO. Ambachtslieden in
spe worden klaargestoomd om
bedreven te raken in de
ambachtelijke
houtbewerkingstechnieken.
Duurzaam denken betekent immers
ook de inzet van oude materialen
voor hergebruik. Dan is het goed om
waar te nemen dat oude
vaardigheden die in de vergetelheid
dreigen te raken aan de jonge
generatie worden bijgebracht. Ik
raad lezers van deze impressie aan
om de site van het RIBO te
bezoeken voor meer informatie over
deze unieke opleiding op deze
historische plek.

Rond 12.00 uur reed ik voldaan van
het erf naar mijn geliefde
Hoksebarge, met als hartenwens om
elkaar vaker bij dit soort
vergaderingen en excursies te
ontmoeten. Het voelt als een uitje!


